



## Morgan Frew

USA/USA

Geboren 1979 in Springfield, Missouri, USA. 2008 Abschluss des Master of Fine Arts am Pratt Institute in Brooklyn, New York und 2006 Bachelor of Fine Arts an der Missouri State University in Springfield. Seine Arbeiten sind in New York, Boston, Philadelphia, Richmond, California, Missouri, North Carolina und anderen Orten ausgestellt worden, sowie in einer Vielzahl von privaten und öffentlichen Sammlungen vertreten. Er ist momentan als Dozent für Zeichnen und Malerei an der Missouri State University tätig. Die Arbeiten des figurativen Malers setzen sich überwiegend mit den formalen Herausforderungen der zeitgenössischen Malerei auseinander, sowie mit ihrer Psychologie und konzeptionellen Beziehungen. Hierzu bemüht sich der Künstler, die inhärente Lebendigkeit und das einzigartige Wesen seiner Motive einzufangen, um so deren Eigenschaften durch die Sprache der Malerei direkter ausdrücken zu können. [www.morganfrew.com](http://www.morganfrew.com)

Born 1979 in Springfield, Missouri, USA. Morgan Frew received his M.F.A. from Pratt Institute in Brooklyn, New York in 2008, and his B.F.A. from Missouri State University in Springfield, Missouri in 2006. His work has been exhibited in New York, Boston, Philadelphia, Richmond, California, Missouri, North Carolina and more, and is held in a number of public and private collections throughout the US. He is currently an instructor of painting and drawing at Missouri State University. As a figurative painter, his work deals primarily with the formal challenges of contemporary painting, as well as its psychology and conceptual concerns. To that end, he strives to capture the inherent vitality and singular essence of his subjects, whose qualities can be more directly expressed through the language of painting. [www.morganfrew.com](http://www.morganfrew.com)



Google, 2009, Öl auf Leinen, 130x145 cm  
Google, 2009, oil on linen, 130x145 cm